
 
 

Bestuursverslag 
 
Belangrijke ontwikkelingen in 2022 
 
 
Route en informatieborden 
 
Er zijn verschillende informatieborden geplaatst om de wandelaars van het gebied te 
informeren over de geschiedenis en unieke aspecten van de polder Bloemendaal. We maken 
ons als bestuur wel zorgen over het feit dat meerdere borden worden gesloopt en 
meegenomen. Het vervangen van de borden veroorzaakt veel werk en uitgaven die niet 
nodig zouden moeten zijn. 
 
Financieel 
 
Voordat er uitgaven gedaan worden wordt er steeds gekeken of deze uitgaven betaald 
kunnen worden. De Stichting heeft  per einde december 2022 een aantal verplichtingen 
lopen terzake van de brug over de Molen en het project bodemdaling . 
 
 Vrijwilligerswerk 
 
De vrijwilligersgroep Polder Bloemendaal heeft dit jaar weer het hele jaar kunnen werken 
aan het landschapsonderhoud. We mogen ons mede door de landelijke aandacht voor de 
jaarlijkse natuurwerkdag in november verheugen in een toename van de deelnemers aan de 
zaagploeg. 
 
Bodemdaling 
 
Met behulp van externe partijen als Gemeente Waddinxveen, Stichting Regiodeal, 
Waterschap, Broere Irrigatie B.V.  en Provincie Zuid Holland is het mogelijk gebleken om een 
meerjarig onderzoeksprogramma naar bodemdaling op te zetten. De investeringen om het 
project te starten zijn in het voorjaar uitgevoerd. Er is een gedeelte oorspronkelijk ingericht 
en een gedeelte met actief waterbeheer, waarbij het water wordt opgevangen en niet gelijk 
terugvloeit naar de sloot en andersom wordt in de periode van droogte water ingelaten. 
Door middel van deze proeven kunnen we kijken of met een aantal maatregelen de 
bodemdaling (en de daarmee gepaard gaande CO2 uitstoot dat vrijkomt bij verteren van het 
veen)  kan worden tegen gegaan. 
 
Groot onderhoud paden en uitbreiding van het bestaande gebied 
 
We zullen in samenspraak met de Gemeente nadenken hoe we enerzijds de verwachte 
uitgaven voor grootonderhoud kunnen gaan regelen en anderzijds zijn er nog percelen die 
we graag willen laten aansluiten op het bestaande gebied waar voldoende ruimte is voor 
wandelen, extensieve veeteelt en de beste voorwaarden voor weidevogels kunnen creëren. 
 



 
Achterstand onderhoud Winterdijk 
 
De winterdijk heeft groot onderhoud nodig. Dit hebben we in 2022 verschillende keren 
aangekaart bij de Gemeente Waddinxveen die hiervoor verantwoordelijk is.  Zie verder ook 
2023 voor dit onderwerp. 
 
  
Ontwikkeling Polder Bloemendaal Noord 
 
De Gemeente  heeft grond gekocht in dit deel aan de Henegouwerweg. Wij hebben de 
Gemeente verzocht te kijken hoe we dit gebied op een goede wijze kunnen in passen in de 
plannen van Weids Bloemendaal. Hierbij is de denken aan het vergroten van de 
wandelmogelijkheden. Hoewel aanvankelijk de bedoeling was dat de gemeente dat voor het 
eind van 2022 zou aangeven, is er geen duidelijkheid vanuit de Gemeente Waddinxveen 
gekomen wat de bestemming van de aankoop gaat worden. De Stichting volgt de 
ontwikkelingen. 
 
 
Bestuurssamenstelling 
 
Het bestuur is in 2022 ongewijzigd gebleven. 
 
Leader project 
 

 Het leaderproject dat circa 5 jaar heeft geduurd is inmiddels afgerond. Met behulp van 

de EU, Provincie Zuid Holland en Gemeente Waddinxveen zijn wandelpaden gerealiseerd, 

het bezoekerscentrum bij Tas Boomkwekerij, de brug over de Molenvliet alsmede een 

winteronderkomen voor het Wagyu-vee dat als gevolg van de stikstof problematiek op 

het terrein van de familie Niesing gerealiseerd is, en ook de proefteelt specifieke 

gewassen bij de firma Bremmer heeft plaatsgevonden.  

 
 
Belangrijke aandachtsgebieden 2023 
 
Groot onderhoud paden en uitbreiding van het bestaande gebied 
 
Hoewel er vanuit de Gemeente weinig of geen ontwikkelingen zijn te melden blijven we in 
gesprek met de Gemeente over enerzijds  het  grootonderhoud  van de Winterdijk en 
anderzijds hoe we een verder funding voor ander noodzakelijke investeringen en onderhoud 
kunnen krijgen. Via de wethouder zijn we nu in gesprek met de Provincie om te kijken hoe 
dit structureel is te regelen.     
 
Achterstand onderhoud Winterdijk 
 
Als we de Winterdijk willen behouden zal er fors onderhoud moeten plaats vinden. Bij de 
vorige ronde groot onderhoud is niet alles opgepakt wat volgens het externe plan had 



moeten gebeuren. Aangezien het onderhoud van de Winterdijk onder de Gemeente 
Waddinxveen valt hebben we dit besproken. Er heeft wat noodreparatie plaats gevonden, 
maar daarvan is een gedeelte al weer teniet gegaan doordat het geen structurele inbedding 
heeft gekregen. Er wordt aan plannen gewerkt vanuit de Gemeente maar heeft tot op heden 
weinig concrete uitvoering van herstel geleid. 
 
Financieel 
 
Doordat er nu een brug over de Molenvliet is gekomen en de brug naar de Winterdijk slecht 
is zullen we het pontje verleggen naar de Winterdijk . Hiervoor zullen wel nog de nodige 
middelen moeten worden ingezameld  Ook een verbetering van de structuur van het laarzen 
pad van Molenvliet vraagt de nodige investeringen. 
 
Bestuursleden 
 
 We willen het aantal bestuursleden met 2 bestuurders uitbreiden. Verder heeft er in 2023 
een bestuurswisseling plaats gevonden. Dirk van der Eijk is teruggetreden en Peter van den 
Berg is als nieuw bestuurslid toegetreden. 
 
  
 
 
 


